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 ZÁPIS 
ze 4. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 17. června 2015 

__________________________________________________________________________________ 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání:   

1. Zahájení 

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 

3. Určení ověřovatelů zápisu 

4. Schválení programu jednání 

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

6. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015 (komunální odpad) 

7. Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města 

8. Schválení roční účetní závěrky za rok 2014 

9. Návrh závěrečného účtu města Šlapanice za rok 2014 

10. Rozpočtové opatření č. 8/2015 a změna závazných ukazatelů rozpočtu 

11. Změna názvu ulice Dlouhá 

12. Informace o provedených rozpočtových opatřeních 

13. Informace ST, MST, TAJ 

14. Informace z výborů zastupitelstva 

15. Diskuse členů ZM 

16. Diskuse občanů 

17. Závěr 

 
 
ad 1. Zahájení 
Starostka zahájila 4. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:03 hodin a 
přivítala přítomné zastupitele a občany. Dále konstatovala, že v kinosále je přítomno 18 
členů zastupitelstva. Omluvili se Ing. Petr Horák a Mgr. Zdeněk Novák. Zastupitelstvo je tedy 
usnášeníschopné. Dále oznámila nahrávání průběhu zasedání, které bude vysíláno na 
webových stránkách města Šlapanice.  
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou paní Bc. Milada Havlínová. 
 
 
 
 ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
Starostka – za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: pan Jiří Kopeček a paní Marie Králová. 
Oba ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
 
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
Starostka seznámila s návrhem programu v souladu s pozvánkou, zaslanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací, zveřejněnou na úřední desce. Dodatečně byly zaslány 
zastupitelům 2 vložené body. Bod 11.B o převodu bytové jednotky však nebude součástí 
programu z důvodu získání dodatečných informací k tomuto převodu. 
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání: 

1. Zahájení  

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 

3. Určení ověřovatelů zápisu 

4. Schválení programu jednání 

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

6. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015 (komunální odpad) 

7. Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města 

8. Schválení roční účetní závěrky za rok 2014 

9. Návrh závěrečného účtu města Šlapanice za rok 2014 

10. Rozpočtové opatření č. 8/2015 a změna závazných ukazatelů rozpočtu 

11. Změna názvu ulice Dlouhá 

11.A Založení Dobrovolného svazku obcí Šlapanice 

12. Informace o provedených rozpočtových opatřeních 

13. Informace ST, MST, TAJ 

14. Informace z výborů zastupitelstva 

15. Diskuse členů ZM 

16. Diskuse občanů 

17. Závěr 

 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali: 
Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří,  
Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, 
Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal 
Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
Starostka – byly vzneseny požadavky či náměty: 

1. Ing. Zmeškal navrhoval zveřejnit seznam organizací, v nichž má město zastoupení, 
na webu města. – Seznam organizací zveřejněn. 

2. ZM uložilo finančnímu výboru – prověřit výši příspěvků zaměstnavatele na závodní 
stravování; bude součástí bodu 14.   

3. Zveřejnění přidělených dotací organizacím a spolkům. – Splněno. 
4. Pan Cupák upozornil na propadlý poklop na cyklostezce k Ponětovicím. – Opraveno. 
5. doc. Novák – upozornil na světelné zařízení na OD Albert; městský úřad není 

kompetentní v této záležitosti, navrhuji předat podnět Dopravnímu inspektorátu, 
Kounicova 24, příp. poradí Ing. arch Hanzlová. 

6. p. Zycháček – slíbil dohledat revokované usnesení rady města k Brněnským polím 
(diskuse na 2. ZM ve věci dodatku č. 2 k Plánované smlouvě se společností 
Brněnská pole). 

p. Zycháček  
- usnesení nedohledal a považuje to již za uzavřené. 
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ad 6. Obecně závazná vyhláška č. 1/2015 (komunální odpad) 
Starostka  

- v návaznosti na novou legislativu odpadového hospodářství uložila rada města 
vypracovat obecně závaznou vyhlášku o stanovení systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 
stavebním odpadem. Zpracovatelem bodu je Mgr. Hanáková. 

 
V 17,09 hodin se dostavila paní Jiřina Burianová, přítomno 19 zastupitelů.  
 
Horák Pavel  

- byla vyhláška kontrolována Ministerstvem vnitra ČR? 
Mgr. Hanáková -  sdělila, že ano. 
p. Sova 

- prosil by příště přiložit vyjádření MV ČR 
Mgr. Hanáková 

- závazné stanovisko MV ČR získáme až po schválení zastupitelstvem 
RNDr. Růžička 

- má připomínku ke specifikaci ulic 
Mgr. Hanáková 

- orgán dozoru trvá na bližší specifikaci pro srozumitelnost občanům 
p. Zycháček  

- je potřeba upozornit všechny firmy, že kontejnery slouží občanům, ne podnikatelům. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015 o stanovení systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 
odpadů a nakládání se stavebním odpadem s doplněním vyjádření zastupitelů. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, 
Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, 
Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro 
Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 

ad 7. Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města 
Starostka 

- na základě žádostí o dotaci, podaných do 31.01.2015, schválilo zastupitelstvo města 
22.04.2015 poskytnutí dotací; nyní jsou předkládány veřejnoprávní smlouvy. Jedná 
se o smlouvy nad 50 000 Kč. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje následující Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace: 

 DOT-2015-02 - Tělocvičná jednota Sokol Šlapanice u Brna, IČO 18565816 

 DOT-2015-03 - Orel jednota Šlapanice, IČO 65265726 

 DOT-2015-04 - Kynologický klub Šlapanice, ZO 10302 Moravskoslezského 
kynologického svazu, IČO 49458078 

 DOT-2015-05 - Junák – český skaut, středisko Šlapanice, z. s., IČO 65264363 

 DOT-2015-06 - SK Šlapanice, IČO 49458256. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   

PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, 
Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, 
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Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro 
Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 8. Schválení roční účetní závěrky za rok 2014 
Starostka 

- podle zákona 563/1991 Sb., o účetnictví, má obec povinnost schvalovat účetní 
závěrku 

Ing. Havlíčková 
- vyhláška 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých 

vybraných účetních jednotek, blíže upravuje povinnost schvalovat účetní závěrku 
- schválení účetní závěrky města je v kompetenci ZM 
- finanční výbor prověřil účetní uzávěrku a doporučil radě města její schválení. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje roční účetní závěrku města Šlapanice, sestavenou k rozvahovému dni 
31. 12. 2014. 
ZM ukládá tajemníkovi MěÚ organizačně zajistit vyhotovení protokolu o schválení 
účetní závěrky a jeho odeslání do 30.6.2015 do centrálního systému účetních 
informací. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, 
Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, 
Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro 
Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
ad 9. Návrh závěrečného účtu města Šlapanice za rok 2014 
Starostka  

- zastupitelstvu města je předkládán návrh závěrečného účtu města za rok 2014 
včetně příloh: plnění a čerpání rozpočtu za rok 2014, přírůstky a úbytky majetku za 
rok 2014, vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu a ostatním veřejným 
rozpočtům, dotace poskytnuté městem jiným subjektům v roce 2014 a zpráva o 
výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2014. 

Ing. Havlíčková 
- Krajský úřad Jihomoravského kraje provedl přezkoumání hospodaření za rok 2014 

a nebyly zjištěny chyby a nedostatky 
- celkové hospodaření v roce 2014 skončilo schodkem ve výši 68 030,7 tis. Kč oproti 

předpokládanému schodku 120 342,4 tis. Kč 
- schodek hospodaření byl pokryt bankovním úvěrem. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje závěrečný účet a hospodaření města za rok 2014 bez výhrad. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali:  
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, 
Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, 
Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro 
Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
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ad 10. Rozpočtové opatření č. 8/2015 a změna závazných ukazatelů rozpočtu 
Starostka 

- rozpočtové opatření bylo projednáno v radě města se zvýšením celkových příjmů a 
výdajů ve shodné výši 1 031 900 Kč v rozsahu bodů 1 a 2 

Ing. Havlíčková 
- rozpočtovým opatřením jsou upraveny příspěvky příspěvkovým organizacím.  

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje provedení rozpočtového opatření č. 8/2015 se zvýšením celkových 
příjmů a výdajů ve shodné výši 1.031.900 Kč v rozsahu bodů 1 a 2. 
ZM schvaluje následující změny závazných ukazatelů rozpočtu: 

- ZU č. 1: zvýšení neinvestičního příspěvku MŠ Zahrádka o 6.300 Kč na 
2.967.300 Kč a současné zvýšení odvodu odpisů do rozpočtu města o 
6.300 Kč na 409.300 Kč 

- ZU č. 2: zvýšení neinvestičního příspěvku MŠ Hvězdička o 37.800 Kč na 
1.004.100 Kč a současné zvýšení odvodu odpisů do rozpočtu města o 
37.800 Kč na 314.100 Kč 

- ZU č. 3: zvýšení neinvestičního příspěvku ZŠ Šlapanice o 987.800 Kč na 
9.331.800 Kč, výše odpisů budovy bazénu v pavilonu „B“ zůstává 
nezměněna (673.000 Kč). A současné zvýšení odvodu odpisů do 
rozpočtu města o 987.800 Kč na 1.983.800 Kč. 

Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali:  
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, 
Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, 
Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro 
Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 11. Změna názvu části ulice Dlouhá 
Místostarosta 

- návrh vzešel od zastupitele doc. Nováka  
- důvodem je zlepšení orientace na ulici Dlouhá v místě, kde se nyní ulice Dlouhá dělí 

na dvě části 
- část, která začíná v místě rozdvojení ulice a pokračuje podél toku Říčky, je 

navrhována jako ulice Dvořákova 
doc. Novák 

- kdo může stanovit, odkud bude změna provedena? 
Mgr. Licková 

- o tomto rozhoduje zastupitelstvo obce 
Michal Velan 

- navrhuje upravit název ulice na „Jana Dvořáka“ jako projev úcty k rodáku panu 
Dvořákovi 

p. Zycháček 
- jaké finanční náklady jsou s touto změnou spojeny pro každou rodinu? 

Mgr. Licková 
- změny provádí státní správa a občany to nebude nic stát  
- změna se týká 2 rodinných domů a 2 sportovních objektů 

Mgr. Migdauová 
- navrhuje usnadnit občanům vyřizování po úřadech, např. poskytnutí přepravy 

služebním vozidlem města 
Mgr. Licková 

- občané si musí sami osobně vyřizovat doklady, nelze to udělat za ně. 
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Místostarosta vyzval zastupitele o vyjádření názoru, zda souhlasí s posunutím názvu ulice 
dále od rozdvojení: 
Hlasování: 11 PRO  
Místostarosta  

- bude vydán pokyn OVV, aby takto postupoval při hlášení do systému RÚIAN. 
 
Starostka: 
Protinávrh p. Michala Velana: 
ZM schvaluje změnu názvu části ulice Dlouhá na ulici Jana Dvořáka. 
Hlasování: 16 PRO – 0 PROTI – 3 SE ZDRŽELI  
PRO hlasovali: :  
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 
Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, 
Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela,  Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
ZDRŽELI SE hlasování: Vavro Ivan, Králová Marie, Horák Pavel 
Protinávrh byl přijat. 
 
Pavel Horák  

- navrhuje k projednání na příštím zasedání zastupitelstva města vzhledem k tomu, že 
došlo operativně ke změně formulace usnesení 

Místostarosta 
- navrhuje doplnění původního druhého bodu, v němž je uloženo OVV promítnutí 

změny do systému RÚIAN od konkrétní parcely – p. č. 2215/3.    
Místostarosta: 
Protinávrh usnesení: 
ZM ukládá OVV promítnout změnu názvu ulice do IS RÚIAN  a zaslat hlášení ČÚZK od 
p. č. 2215/3 včetně. 
ZM ukládá OVV zaslat informaci o změně názvu ulice dotčeným objektům včetně 
sdělení, kde je fyzická osoba a právnická osoba povinna tuto změnu nahlásit. 
Hlasování: 13 PRO – 2 PROTI – 4 SE ZDRŽELI  
PRO hlasovali: :  
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 
Králová Marie, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, Sova Tomáš, Šudák Vítězslav, Vavro 
Ivan, Zycháček Jan 
PROTI hlasovali: Zmeškal Pavel, Růžička Radek 
ZDRŽELI SE hlasování: Staněk Miroslav, Migdauová Kateřina, Horák Pavel, Trněná 
Michaela   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 11.A  Založení Dobrovolného svazku obcí Šlapanice 
Starostka 

- na setkání zástupců obcí správního obvodu Šlapanice 28.04.2015 byla odhlasována 
vůle obcí ke vstupu do nového Dobrovolného svazku obcí, který by měl zajišťovat 
přípravu integrovaných projektů pro jednotlivé členské obce a měl by mít i vlastní 
personální zajištění 

- představila RNDr. Filipa Chvátala, koordinátora Meziobecní spolupráce v ORP 
Šlapanice a současně zpracovatele tohoto bodu 

RNDr. Chvátal 
- nový svazek bude zaměřen jako multifunkční svazek na investice a provoz ve všech 

oblastech 
- bude disponovat kompletní organizační strukturou 
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- jedná se o institut, který umožní městu čerpat finanční prostředky v rámci 
integrovaných společných projektů a zajistí financování společných projektů v rámci 
ORP 

- svazek bude poskytovat záštitu obcím při realizaci větších investičních projektů 
- členské příspěvky budou vypočteny podle počtu obyvatel jednotlivých členských obcí 
- je zpracován strategický plán rozvoje tohoto území 

Pavel Horák 
- připomněl, že na tomto projektu začalo pracovat minulé vedení města již před 2 roky 
- velmi kladně ocenil práci RNDr. Chvátala 

doc. Novák 
- pozitivně hodnotí přijetí Memoranda s městem Brnem. 

 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje, na základě § 84, odst. (2), písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, založení Dobrovolného svazku obcí 
Šlapanicko, Stanovy Dobrovolného svazku obcí Šlapanicko a Smlouvu o zřízení 
Dobrovolného svazku obcí Šlapanicko. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali:  
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, 
Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, 
Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro 
Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 12. Informace o provedených rozpočtových opatřeních 
Starostka 

- rozpočtové opatření č. 6 nebude předmětem jednání, neboť došlo v tomto 
rozpočtovém opatření k chybě; proto bude rada města toto opatření revokovat 

- předmětem zasedání zůstává pouze rozpočtové opatření č. 7/2015 se zvýšením 
celkových příjmů a výdajů ve shodné výši 2 041 300 Kč 

doc. Novák 
- dotázal se, zda částka 800 000 Kč na financování analytických materiálů je částka 

dohodnutá nebo je to s rezervou, co nás bude čekat 
Starostka 

- je to pouze odhad, nechali jsme si rezervu na právnické služby. 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí bez hlasování informaci o provedeném rozpočtovém opatření  
č.  7/2015. 
 
 
 
 
 
ad 13. Informace ST, MST, TAJ 
Starostka podala informace: 

- Kulturní dům Bedřichovice 
dokončena betonáž podlahy; kolaudace v srpnu; slavnostní otevření, spojené 
s projektem Kateřiny Šedé a projektem návsi Bedřichovice nad Temží, se uskuteční 
ve čtvrtek 03.09.2015 v 17 hodin; spolupořadatelem je Kateřina Šedá, Moravská 
galerie a město Šlapanice  

- cyklostezka Bedřichovice 
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chybějící vlastník pozemku dosud nepodal potřebné dokumenty, které jsou potřebné 
pro přepis v katastru nemovitostí; město vyčká lhůty, případně bude pokračovat 
v soudním sporu 

- územní plán 
připomínky k návrhu z roku 2014 zpracovány a poskytnuty k vyjádření členům 
stavební komise, dopravní a životního prostředí; následně budou předloženy radě 
města; odbor výstavby zpracuje návrh pokynů pro zpracování územního plánu, který 
bude předložen zastupitelstvu města ke schválení 

- městský architekt 
ve výběrovém řízení na městského architekta byl vybrán Ing. arch. Stašek Žerava; 
kontakt na něj může poskytnout sekretariát starostky 

- dotace:  
 kompostéry - byla přislíbena dotace v celkové výši 2 022 534 Kč; cílem je 

zavedení systému domácího kompostování; bude pořízeno 670 ks domácích 
kompostérů o objemu 900 l pro domácnosti se zahradou 

 vybavení městské policie a projekt Zdravé město 
Jihomoravský kraj poskytl dotaci ve výši 21 000 Kč na pořízení nočního 
dalekohledu včetně příslušenství a 15 000 Kč na projekt Zdravé město 

 kruhový objezd Podolí – Bedřichovice 
společně s obcí Podolí podána žádost o dotaci od SFDI na chodníky u 
kruhového objezdu  

- informace o zástupcích města v dalších organizacích 
 01.06.2015 proběhlo ustavující zasedání řídícího výboru Integrované strategie 

rozvoje Brněnské metropolitní oblasti; první rozhodování o konkrétních 
projektech – dotacích se předpokládá začátkem roku 2016  

 Sdružení průmyslová zóna Šlapanice 
předseda sdružení Ing. Hrabálek byl vyzván k jednání  - cílem je ukončení 
členství z důvodu nefunkčnosti a nevyvíjení žádné činnosti 

 Svazek pro vodovody a kanalizace Šlapanicko 
16.06.2016 proběhla valná hromada, která schválila závěrku za rok 2014 a 
závěrečný účet; ukončena I. etapa stavby Posílení skupinového vodovodu 
Šlapanicko 

 Mohyla míru – Austerlitz, o. p. s. 
19.05.2015 se uskutečnila valná hromada; o. p. s. požádala o dotaci 
z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 200 000 Kč na činnost; zpracován 
projekt na Ozelenění Prateckého kopce s cílem požádat o dotaci z operačního 
programu životního prostředí 

- konkurzní řízení na ředitele ZŠ proběhne v pátek 19.06.2015 – 11 uchazečů 
Místostarosta 

- rekonstrukce Návsi Bedřichovice 
 dne 25.06.2015 bude předání díla 
 dne 30.06.2015 proběhne kolaudace 

- Základní škola Šlapanice, lehkoatletický areál 
 dne 30.06.2015 bude předání díla 

- rekonstrukce křižovatky Podolí 
 přechodné dopravní značení je dočasně schváleno do 27.07.2015; následně 

dojde k zúžení na 1 jízdní pruh se světelnou signalizací 
 dopravní omezení by mohlo způsobit potíže v průjezdu Šlapanicemi 
 předpokládané dokončení rekonstrukce v 11/2015 

- Bytové družstvo Šlapanice 
 04.05.2015 se uskutečnila členská schůze za účelem schválení upravených 

stanov 
- SATESO  

 novým ředitelem jmenován pan Milan Palásek (pozn.: následně byl 
představen) 
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p. Palásek 
- 26.05.2015 – fa ASIO měla dodat termíny na montáž nové technologie a termín na 

zkušební provoz 
- zástupce fy ASIO sdělil, že nejsou schopni technologii nainstalovat a dokončit 2. 

etapu čističky  
- 18.06.2015 přijede zástupce fy ASIO na skládku a stanoví termín pro testování 
- do dnešní doby není podepsána smlouva s vítězem soutěže; 01.10.2014 rozhodla 

rada města o vítězi, ale smlouva není dosud podepsána  
- chtějí si sami odzkoušet, zda to funguje; teprve potom podepíší smlouvu  
- hrozí nám tím odebrání dotace a k tomu nějaké penále 
- dohodli jsme se na tom, že technologie, kterou má ASIO, funguje 
- výsledky testů by měly být v polovině 07/2015 
- město požádalo o prodloužení termínu 

Místostarosta 
- v současné době se nechce fa ASIO zavázat k něčemu, co nemohou splnit 
- SATESO požádalo o prodloužení termínu ve spolupráci s našimi pracovníky 
- od loňského roku došlo ke změně hodnot skládkové vody 

Ing. Zmeškal 
- v letošním roce se změnily tak zásadně hodnoty, že fa ASIO pochybuje o tom, že na 

to má? 
Místopředseda 

- fa ASIO spolupracovala s firmou REKO, která by měla být subdodavatelem pro 
technologickou část   

- od roku 2014 došlo k jisté změně hodnot skládkové vody 
p. Kopeček 

- kdo dělal projekt? 
Místostarosta 

- projekt pro výběrové řízení zpracovávalo ASIO a část zřejmě i REKO 
p. Palásek 

- problém je v tom, kolik vody můžeme pustit do kanalizace  
- máme limity, kolik můžeme této vody vpustit do kanalizace za hodinu  

Místostarosta 
- fa EKO-KOM nám poslala informaci o tom, kolik bylo vytříděno odpadu na našem 

území   
- za rok 2014 celkem 2004,058 tun a tomu odpovídala částka, kterou město získalo ve 

výši 464 946,50 Kč  
  
Mgr. Hanáková, pověřena vedením kanceláře tajemníka 

- od 01.08.2015 nastoupí nový tajemník Ing. Bc. Milan Vdoleček 
- začnou výkopové práce na ulici Opuštěná v souvislosti s výstavbou trafostanice; bude 

upraven celý chodník před naším objektem 
- při stavbě projektu „Palác Trnitá“ bude úřad vystaven hlučnosti a prašnosti; výstavba 

paláce započne zhruba za 1 rok  a potrvá necelé 2 roky 
- ze zákona došlo ke zvýšení odměn zastupitelům od 01.04.2015. 

 
 
 
 
ad 14. Informace z výborů zastupitelstva 
Ing. Staněk, předseda finančního výboru 

- finanční výbor se sešel dvakrát 
- zápisy z jednání jsou součástí podkladových materiálů   
- projednán závěrečný účet města za rok 2014 a účetní závěrka za rok 2014 
- provedena kontrola § 6171 s následujícím doporučením 
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 při každé změně sazby DPH, zvýšení o inflaci – vypočíst cenu, která bude 
fakturována a tuto zohlednit ve smlouvě, poučit úředníky, jak si ověřit inflaci a 
výši DPH 

 osoby zodpovědné za věcné plnění smluv musí kontrolovat soulad plnění se 
smlouvou  

 starší smluvní vztahy postupně přesoutěžit 
 prověřit staré platné smlouvy, naskenovat je a uložit na centrální stanoviště 

v Share Pointu 
 problematika výherních automatů ve městě 
 stav pohledávek města  
 výsledky budou prezentovány na příštím zasedání 

- úkoly, které byly uloženy finančnímu výboru: 
 zveřejňování smluv na stránkách města - splněno 
 prověření příspěvku na stravenky v porovnání s městy přibližné velikosti; 

v průměru činil příspěvek obce 11 až 16 tis. Kč na zaměstnance; ve 
Šlapanicích činí příspěvek 14 tis. Kč na zaměstnance (jedná se o všechny 
příspěvky, kterými přispívá organizace svým zaměstnancům) 

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí zprávu finančního výboru bez hlasování. 
ZM ukládá radě města zajistit doporučená opatření finančního výboru, která vznikla při 
kontrole § 6171. 
 
Starostka vyzvala zastupitele k hlasování, ovšem Pavel Horák navrhuje hlasování o tom, 
zda se bude hlasovat.  
 
Mgr. Hanáková 

- vzhledem k tomu, že na programu jednání byl bod „Informace z výborů 
zastupitelstva“, tak lze samozřejmě hlasovat 

Ing. Havlíčková 
- ad úprava smluv  ve vztahu k inflaci a DPH: nevyřešilo by to uveřejnění v interních 

formulářích finančního odboru, aby se nemusely každý rok upravovat smlouvy formou 
dodatků  

Starostka 
- tento návrh si zaznamenáme a interně si to upravíme 

Ing. Zmeškal 
- doporučuje zvážit systém kafeterie, který umožňuje zaměstnancům čerpat dle svého 

zájmu – je to na zvážení tajemníka 
- navrhuje, aby zastupitelé dostávali všechny kontrolní zprávy finančního výboru ihned 

po zpracování a uzavření 
Starostka 

- bere to jako návrh, jakým způsobem budeme postupovat.  
 
 
Návrh usnesení: 
ZM ukládá radě města zajistit doporučená opatření finančního výboru, která vznikla při 
kontrole § 6171. 
Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 4 SE ZDRŽELI  
PRO hlasovali:  
Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, 
Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, 
Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel  
ZDRŽELI SE hlasování: Burianová Jiřina, Novák Svatopluk, Horák Pavel, Zycháček Jan  
Návrh byl přijat. 
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Mgr. Novák, předseda kontrolní výboru – omluven z důvodu nemoci. 
Ing. Zmeškal 

- Mgr. Novák žádnou zprávu nepředal, ale činnost pracovní skupiny, zabývající se 
skládkou, pokračuje. 

 
 
Ing. Hýbela, předseda Osadního výboru Bedřichovice – nemá žádnou zprávu. 
 
 
 
ad 15. Diskuse členů ZM 
p. Zycháček 

- článek o bývalém řediteli ZŠ Šlapanice ve Šlapanickém zpravodaji uvádí kromě 
jiného, že řízení bývalého ředitele připomíná tzv. normalizační léta 

- poukázal na to, že nový ředitel společnosti Satesa kromě nové funkce ředitele vlastní 
ještě 2 firmy  

p. Palásek 
- sdělil, že již při pohovoru při výběrovém řízení upozornil na to, že je jednatelem jedné 

společnosti s ručením omezeným  
- přiznal, že vlastní realitní kancelář 

Starostka 
- pan Palásek slíbil, že se bude věnovat řízení Satesa na plno 
- je ve  zkušební lhůtě 

Mgr. Migdauová 
- dotázala se, co to znamená reálně pro občany obdržení dotace na kompostéry 

Starostka 
- výběrovým řízením vybereme firmu a OISM bude kontaktovat občany, kteří se 

přihlásili   
Ing. Zmeškal  

- dotázal se, zda došlo k předání informace, že nebyla podepsána smlouva 
Místostarosta 

- nemůže to potvrdit, ani vyvrátit 
Pavel Horák 

- ad článek ve Šlapanickém zpravodaji „Nejdůležitější body z jednání rady města“, kde 
se odvolává na 13. zasedání RM o povinnosti zastupitelů, zastupujících město 
v jiných orgánech, informovat zastupitele a zmiňuje se Ing. Střechovský jako 
zástupce města ve Sdružení průmyslová zóna, který neinformoval o uzavírání smluv 
s investorem průmyslové zóny.  

- žádá kopie těchto smluv  
Starostka 

- o této záležitosti jsme jednali několikrát a kopie smluv jste obdrželi již dříve 
- o činnosti Ing. Střechovského existuje jednořádkový záznam 
- omlouvá se za nepřesnou formulaci 

Pavel Horák 
- dotázal se na další vývoj železniční zastávky v Brněnských Polích 

Místostarosta 
- zaslána žádost o souhlas s projektem zastávky na SUDOP  
- byl vydán souhlas města se vstupem na pozemky při realizaci rekonstrukce 

železničního svršku, který prochází naším katastrem 
- toto je uvedeno v zápise z RM 
- předpokládaná realizace v roce 2016 
- dle sdělení projektantů a KORDIS bude většina zařízení řízena dálkově 

Ing. Kadlc 
- tato věc nevychází z požadavků občanů, ani vedení města; vychází ze strany 

SUDOPu 
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- nevidí výhodu zastávky Brněnská Pole 
Starostka 

- v minulosti předchozí rada města odkládala tato rozhodnutí 
- nyní 200 obyvatel využívá zastávku nádraží ve Šlapanicích; na Brněnských Polích by 

ji mohlo využívat až 900 obyvatel 
- vlaková doprava má budoucnost 

Pavel Horák 
- odkládání bylo způsobeno z důvodu převahy negativ 

Ing. Zmeškal 
- občanů by se také měli zapojit do diskuse 

Starostka 
- na podzim bude veřejné fórum 

p. Karásek  
- hodnotil velmi pozitivně úroveň výběrové řízení na nového tajemníka  
- informace k obchodním plochám ve Šlapanicích 

 uskutečnilo se jednání vedení města s jednatelem obchodního řetězce Billa  
 TESCO nabízí oficiálně pozemky k prodeji 
 Billa má zájem o tyto pozemky 
 pozemek naproti čerpací stanici Shell – zatím není potvrzena výstavba 

 
 

Starostka: 
Vzhledem k tomu, že uplynuly 2 hodiny jednání, navrhuje dle jednacího řádu hlasovat o 
případném pokračování zasedání ZM nebo o vyhlášení přestávky: 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje pokračovat v programu jednání bez přestávky. 
Hlasování: 16 PRO – 1 PROTI – 2 SE ZDRŽELI  
PRO hlasovali:  
Hermann Pavel, Burianová Jiřina, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 
Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, 
Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel  
PROTI hlasovali: Zycháček Jan  
ZDRŽELI SE hlasování: Horák Pavel, Sova Tomáš 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 16. Diskuse občanů 
p. Pospíšil, Kollárova ulice 

- je autorem článků ve Šlapanickém zpravodaji, týkajících se úpravy chodníku 
v prostoru od palírny k uličce, vedoucí do ulice Brněnská a poděkoval za zveřejnění 

- v minulosti jednal s bývalým starostou, ale bylo pouze přislíbeno, že bude v této 
záležitosti jednání 

Starostka 
- hledali jsme dlouhodobý plán opravy ulic 
- slíbila, že požadavek pana Pospíšila bude začleněn do plánu rekonstrukce ulic 

Pavel Horák 
- potvrdil, že na odboru investic a správy majetku existuje plán údržby ulic 

p. Zvešper 
- potvrdil, že plán rekonstrukce ulic je na OISM 
- problémem v prostoru u palírny je kanalizace 
- řešení je v plánu na příští rok 

doc. Novák 
- potvrdil, že na OISM je plán rekonstrukce ulic 
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Ing. Zmeškal 
- dotázal se, zda je možné sdělit termín splnění a zveřejnit plán oprav 

Starostka 
- do konce roku by to mělo být reálné 

Ing. Pecl 
- měl připomínku k článkům ve Šlapanickém zpravodaji, které byly všechny 

autorizovány, až na článek „Být ředitelem na ZŠ“, který je podepsán „KDU-ČSL“, což 
je celostátní název 

Bc. Vavro 
- doplnil, že je to článek za zastupitele KDU-ČSL 

pí Umlášková 
- dotázala se, co bylo předmětem krádeží v základní škole v době oprav 
- dotázala se pana Zycháčka, zda znal situaci v základní škole tak, aby mohl uvést – 

odvolání ředitele bylo politickou mstou 
p. Zycháček 

- odpověděl, že pokud někdo půl roku před volbami na svých webových stránkách 
napíše, že pokud uspějí, tak odvoláme konkrétní lidi, tak je to tak, jak jsem to napsal 

Starostka 
- během rekonstrukce školy došlo ke krádeži ve třídách – největší položkou byly 

dataprojektory 
p. Šudák 

- tlumočil požadavek občanů na umístění lavičky v prostoru před pálenicí 
p. Pospíšil 

- přidal ještě požadavek na umístění odpadkového koše 
 
 
 
 
ad 17. Závěr 
Starostka ukončila v 19:23 hodin 4. zasedání zastupitelstva města. 
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
 Jiří Kopeček          Marie Králová 
ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu  
 
 
 

 Mgr. Michaela Trněná 
    starostka města Šlapanice 


